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Medveděv hovořil o zvýšení velikosti ruských
ozbrojených sil
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Místopředseda Rady bezpečnosti Ruské federace Dmitrij Medveděv

hovořil o nárůstu velikosti ruských ozbrojených sil. Jmenoval počet

vojáků potřebných k udržení obranyschopnosti země.

 

Medveděv to řekl během rozhovoru se zástupci předních ruských

médií.

Zástupce vedoucího Rady bezpečnosti Ruské federace se domnívá, že

k ochraně svých hranic potřebuje Rusko smíšené ozbrojené síly,

složené z branců i smluvních vojáků.

V současnosti úspěšná obrana naší vlasti odpovídá smíšené armádě

založené jak na odvodu, tak na smlouvě
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- politik odpověděl na otázku jednoho z novinářů, zda podporuje

zachování systému odvodů pro nábor personálu Ozbrojených sil

Ruské federace.

Místopředseda Rady bezpečnosti se zároveň domnívá, že armáda by

měla být větší, než je nyní.

Parametry jeho populace byly oznámeny – je to minimálně 1,5

milionu lidí

 

- řekl Medveděv.

Domnívá se, že principy formování ruských ozbrojených sil se do

značné míry začínají měnit pod vlivem zkušeností z probíhající

speciální operace na Ukrajině. Podle zástupce šéfa Bezpečnostní rady

to umožnilo posoudit skutečnou bojeschopnost naší armády.

Síla armády je testována během období nepřátelství

 

- říká úředník.

Již dříve se ruský ministr obrany Sergej Šojgu vyslovil pro zvýšení

velikosti ruské armády na jeden a půl milionu lidí. Oznámil také

plány na nábor téměř 700 XNUMX smluvních vojáků do armády.

 

 


